
 

 

Bestyrelsesmøde  

2023-02-22 kl.17.00 

i Arnborg 
Dagsorden  
Ordstyrer: Dina 

Referent: Malene 

 
 

Emne Uddybning O= Oriente-

ring 

D=Debat 

B=Beslutning 

Ansvarlig Referat 

 

17.00 Godkendelse af referat   Dina/Malene Udskudt til næste møde. 

17.05 Status på dagtilbud Økonomi 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

O Flemming Vi gik en runde udenfor i Arnborg, hvor vi besigtigede 

de nye legepladser 

 

Der er et merforbrug i 2022 på kr. 1000,-.  

Budgettet for 2023 er ca. kr 400.000,- lavere end i 2022 

grundet lavere forventet børnetal. 

 

DKV planerne er næsten færdige på dagtilbud 

 

Der arbejdes med at lave nye pædagogiske læreplaner, 

der præsenteres for bestyrelsen i foråret. 

 

Der laves APV og MUS i løbet af 2023 

 

 



17.30 Status på skole Økonomi  O Mari-

anne/Malene 

Vi havde et mindreforbrug i 2022 grundet refusioner 

vedr. sygdom. Mindreforbruget fordeles mellem bud-

getår 23 og 24, hvor vi ser ind i fald i børnetal. 

 

Budgettet er ca.1,5 mill. lavere i 2023 end i 2022, grun-

det kommunale besparelser og færre elever. 

 

På SFO-delen havde vi et mindre overskud på kr. 

200.000,- i 2022. 

 

 

Vi talte om muligheder for hvordan vi kan få svømme-

undervisning ind i skolen, bl.a. via offentlig transport 

og evt. kombinere svømmeturen med biblioteksbesøg 

eller lignende. Malene arbejder videre med dette. 

 

Malene har haft bygningsgennemgang med teknisk for-

valtning på Arnborg. Der var ikke noget specielt at be-

mærke. 

 

Torben, vores nye pedel på skolen er fastansat pr. 

1.3.2023. 

18.00 Kursus i bestyrelsesar-

bejdet 

Vi er blevet klogere si-

den sidst og skal tage 

en beslutning. 

Materiale udsendt sam-

men med dagsorden til 

fællesmødet i Lind. 

D/B  Vi blev enige om at vi fungerer rigtig fint som besty-

relse og vælger ikke at deltage på kurset.  

 

Vi vælger i stedet at lave et arbejdsseminar evt. en lør-

dag formiddag, eller eftermiddag/aften. Arbejdssemina-

ret kunne evt. tage udgangspunkt i et årshjul. 

Malene og Flemming finder forslag til datoer. 

18.15 Arbejde med årshjul Vi dykker ned i arbej-

det med årshjul. 

 

  Dette punkt bliver behandlet på ovennævnte arbejdsse-

minar. 



Obs på Intro sendt ud 

til fællesmødet med 

Lind. 

      

      

 Evt.    Vi talte om hvorvidt vi som skole/institution skal ar-

bejde med begrebet ”skæld ud” og hvordan vi gør det. 

Kan bestyrelsen bruge aula som talerør og via denne 

dele relevante bilag/links til forældrene? 

Der arbejdes løbende med implementering af meddelel-

sesbogen, der træder i stedet for elevplaner. 

Vi talte om, hvorvidt vi skal fortsætte med at få taget 

portrætfotos ved skolefotografering, eller om der kun 

skal tages klassefotos. Skal der bruges en anden foto-

graf? Bestyrelsesmedlemmerne tager den herfra. 

 

 


